
Zabrodzie, dn. 19.08.2005 r. 
 
 

S P R A W O Z D A N  I  E 
 

z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie międzysesyjnym. 
 
 

Dotyczy okresu od 07.07. do 19.08.2005 r. 
Był to okres o dużym natężeniu wykorzystywania urlopów  przez pracowników 
z naszych gminnych jednostek organizacyjnych w tym również Urzędu Gminy. 
Pomimo to były na bieżąco realizowane zadania wynikające z planu zamierzeń 
na bieżący rok. 
Do nich należą w szczególności: 
 
1. Podpisanie umowy z Wojewodą Mazowieckim o dofinansowanie inwestycji  

pn. Modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Zabrodziu w ramach ZPORR 
Unii Europejskiej. Zgodnie z ta umową gmina uzyska pomoc finansową w formie 
dotacji w wysokości 75 % kosztów kwalifikowanych inwestycji. Po podpisaniu umowy 
ogłosiliśmy przetarg na wykonanie zadania. Otwarcie ofert nastąpi 17.10 br. 

 
2. Trwa okres ogłoszenia przetargu na wykonanie sieci wodociągowej dla wsi Słopsk.  

W okresie tym przekazywano, potencjalnym oferentom materiały przetargowe.  
Do chwili obecnej materiały pobrało 5 firm. Otwarcie ofert nastąpi 19 września br. 
Termin wykonania do końca roku. 

   Jeśli chodzi o finansowanie tej inwestycji to złożyliśmy wniosek o 300 tyś.zł  
do Marszałka Województwa Mazowieckiego a po przetargu złożymy wniosek  
do WFOŚiGW o pożyczkę umarzalną do 50%. Dobrze by było gdyby do tej pory 
przynajmniej część gminy była w granicach Nadbużańskiego Parku Krajobrazowego 
co pomoże na otrzymani pomocy finansowej. 

 
3. Przygotowujemy się do złożenia wniosku /termin do końca sierpnia br./ o dotacje  

w ranach programu unijnego dot. "Ściany Wschodniej" pod nazwą ITERREG III A  
na wykonanie inwestycji z zakresu gospodarki wodnej a mianowicie: 
- modernizacja i rozbudowa SUW w Niegowie 
- sieć wodociągowa Głuchy - Wysychy - Dębinki 
W tym celu zostały wykonane opracowania przez uprawnione inwestycje jako 
załączniki do wniosku, a mianowicie: 
- studia wykonalności pod nazwą - Wzrost konkurencyjności Gminy Zabrodzie  
w oparciu o planowane inwestycje. 
- oceny oddziaływania na obszary NATURA 2000, które są niezbędne z uwagi na to, 
że część gminy jest objęta ochroną z programu Matura 2000. Odpowiedzialnym  
za monitorowanie tych obszarów jest Wojewoda Mazowiecki i wymaga takich 
opracowań przy wykonaniu inwestycji. 
 

4. Podpisaliśmy umowę po przetargu z PKS Ostrołęka Oddział Wyszków na dowożenie 
uczniów do szkoły w Kicinach i Gimnazjum w Zabrodziu Cena l km - 3,90 zł. 

 
5. Zostały wykonane dwie inwestycje drogowe tj.: 

- droga asfaltowa w Basinowie 
- droga asfaltowa w Głuchach do Wszebor.  
Bardzo dziękuję Panom Sołtysom Basinowa i Głuch za udzieloną pomoc w realizacji 

tych zadań. 
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6. Przygotowujemy się do rozpoczęcia nowego Roku Szkolnego. Trwają prace 
remontowe szkół, ogrodzenia w Kicinach i malowanie płotu w Gimnazjum. 
Spotkanie z Dyrektorami Szkół zaplanowałem na dzień 29 sierpnia br. o godz. 13-tej  
w Urzędzie Gminy, na którym ocenię stan przygotowania naszej oświaty  
do rozpoczęcia pracy. 
 

7. Trwają przygotowania do uroczystości dożynkowej w Dębinkach 
Na terenie  Domu Dziecka odbędą się Powiatowo-Gminne uroczystości 
w dniu 18 września br. od godz. 10-tej. 
W chwili obecnej ustalany listy gości oraz przesyłamy stosowne zaproszenia. 
Korzystając z okazji dzisiejszego spotkania zachęcam wszystkich 
Państwa, a za Waszym pośrednictwem mieszkańców naszej gminy  
do wzięcia udziału w organizowanych Dożynkach Zabrodzie 2005. 
Proszę również przedstawicieli poszczególnych sołectw o przygotowanie 
wieńców dożynkowych. W czasie uroczystości będzie przeprowadzony 
konkurs wieńców. Przewidujemy bardzo atrakcyjne nagrody. Zgodnie z zapowiedzią 
proszę Wysoką Radę o zatwierdzenie kandydatów na Starostów Dożynek. 
Proponuję żeby tą zaszczytną funkcję w tym dniu pełnili Państwo: 
Alina Teodorczyk z Dębinek i Tadeusz Kamiński z Choszczowego.  
Najbliższe spotkanie Komitetu Organizacyjnego uroczystości odbędzie się w dniu 
22.08.2005 r. o godz. 13-tej. Zainteresowane osoby proszę o udział w spotkaniu. 
 

8. Mieszkańcy Mostówki w dalszym ciągu nie wnoszą dobrowolnych wpłat na FOŚiGW 
zgodnie z wcześniejszymi uzgodnieniami. Po ostatnim pisemnym przypomnieniu tylko 
dwóch właścicieli nieruchomości wpłaciło pieniądze, które będą przeznaczone  
na poprawę przejezdności na ulicach w Mostówce. 

 
 

Wójt Gminy  
/ - / Marek Gołaszewski 


